

- (一) 為方便郵寄開課通知予新學年在讀生，**請家長於是日派發之信封上清楚寫上通訊地址，並於 6 月 18 日前交回班主任。**本校升班分配是按照原定之班別分成三組，平均分配入各班，讓學生認識更多同學。開課通告於 8 月 8 日以郵遞方式寄出，分班名單將上載於本校網頁內 www.tmllysykg.edu.hk，如在 8 月 16 日仍未收到開課通知，請致電回校查詢。
- (二) 為讓本校能持續改善達致臻美，現誠邀部份家長填寫「持分者對學校意見問卷」，按教育局之指示以抽籤方式分配問卷，讓新學年作改善計劃之參考，被抽中之家長是日將會收到問卷，請填妥後於 6 月 22 日(星期一)前交回班主任。
- (三) 7 月 9 日(星期四)派發兒童學習歷程檔案及假期作業，7 月 10 日(星期五)為散學禮，將會派回本學期物資，因此 7 月 9 日及 10 日學生只需帶空書包，杯碟、毛巾及毛巾盒回校便可以。
- (四) 由於各類病毒肆虐，為防病菌在校內散播，務請家長合作：如發現子女身體不適，請看醫生及留在家中休息(請向醫生索取病假紙，回校時交給班主任)。若出現發燒應盡快求診及不應回校上課，直至退燒後最少兩天才回校上課。書包內每天均須帶備 3 個獨立口罩，以備定時更換。

順德聯誼總會

屯門梁李秀娛幼稚園

2026 年 6 月 12 日



- (1) To facilitate the mailing of course notifications to students enrolled for the new school year, **parents are requested to clearly write your mailing address on the envelopes distributed by the school. Please return the completed envelopes to the class teacher by 18 June.** The class allocation for the next school year will be divided into three groups based on the original classes, ensuring an even distribution among classes so that students can meet more classmates. Course notifications will be mailed out on 8 August, and the class lists will be uploaded to our school website at www.tmllykg.edu.hk. If you have not received the notification by 16 August, please call the school for inquiries.
- (2) To ensure our school continues to improve and achieve excellence, we sincerely invite some parents to fill out the "Stakeholder Feedback Survey." According to the Education Bureau's instructions, the questionnaires will be distributed by lottery, serving as a reference for improvement plans for the new school year. Selected parents will receive a questionnaire on the specified day. Please complete it and return it to the class teacher by 22 June (Monday).
- (3) On 9 July (Thursday), we will distribute children's learning portfolios and holiday homework. 10 July (Friday) will be the closing ceremony, and materials for this semester will be sent back. Therefore, on 9 and 10 July, students only need to bring an empty school bag, along with a cup, plate, towel, and towel box.
- (4) Due to the rampant spread of various viruses, we sincerely ask parents to cooperate to prevent germs from spreading on campus: if your child feels unwell, please take them to see a doctor and let them rest at home (please obtain a medical leave certificate from the doctor and submit it to the class teacher when your child returns to school). If your child develops a fever, seek medical attention promptly and do not send them back to school until at least two full days after their fever subsides. Every day, your child must carry three separate face masks in their schoolbag for regular replacement.

Shun Tak Fraternal Association
Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten
12 June, 2026

